
Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Falkevænget 25. marts 2019. 

 

Afbud: Carsten Kvistgaard, Michael Sørensen og Annie Kjær. 

 

Referent: Helena Waldhauer. 

 

1. Lamper mail fra Jørgen. 

Vi siger ja til at prøve den, som Jørgen foreslår med opstilling ved de ulige numre. 

2. Rengøring fælleshuset. 

Der er for mange klager over det indkøbte rengøring, herunder tvivler vi på, at der foretages 

optælling. Irma tilbyder at overtage området. Bestyrelsen bakker op om det mod Irma 

honoreres. 

3. Sandfangsbrønde. 

Hvor tit tømmes de? 

4. Fælleshuset. 

Bestyrelsen ønsker, at vi får vores egen nøgle til huset. Vi ønsker, at de kr. 40.000 der er sat 

af i 2019 bruges til at lyddæmpe loftet i det store rum. 

5. Legepladsen. 

Vi afventer forslag fra Boligforeningen, som vi så vil drøfte efterfølgende.  Vi kunne godt 

tænke os, at der tænkes et basketområde ind. 

6. Budget 2018. 

Bestyrelsen er noget forundret over det store underskud, der er for afdelingen herunder  

ombygningen af Fælleshuset. Vi er alle klart af den opfattelse, at vi fik at vide, at vi havde 

rigeligt med penge på budgettet til at forbedre huset. Havde vi vidst, at det vil generere et 

kæmpe underskud, så havde vi ikke bedt om at få så meget lavet her og nu. 

7. Arealet der er kommunens, hvor beboere parkerer på. 

Bestyrelsen mener, det er en skam, som arealet efterhånden ser ud, fordi beboerne og deres 

gæster ikke parkerer på de dertil indrettede arealer. 

8. Eventuelt. 

Formanden sender fremadrettet en påmindelse i Facebook gruppen forud for møderne. 


